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Από το υπ’ αριθ. 3/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 89/ 2000                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ισολογισμού και έκθεσης 
πεπραγμένων έτους 1998 της δημοτικής 
επιχείρησης «Τοπικής Πολιτιστικής 
Κοινωνικής Ανάπτυξης» Δήμου Βέροιας 

 
       Σήμερα 7 Φεβρουαρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 3-2-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο αναπληρωτής Δημάρχου κ. 
Μενέλαου Ποτουρίδη και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών 
βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Βαφείδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
3. Μ. Γαβρίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
5. K. Aσλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Θ.  Σιδηρόπουλος  
7. Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  1) Κατά  τη  συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 61/00  
14. Π. Πιτούλιας απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι  
15. Α. Κεσίδης κ.κ. Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή και Π. Αγαθαγγελίδης. 
16. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ.   62/00  απόφασης 
17. Α. Ταραλάς αποχώρησε  ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 3)  Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ.   66/00  απόφασης 
19. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
20. Ε. Σοφιανίδης 4)  Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’   αριθ. 67/00  απόφασης 
21. Ι. Ακριβόπουλος αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Κεσίδης, Ε. Σοφιανίδης. 
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 5)  Κατά   τη   συζήτηση    της   υπ’  αριθ. 89/00  απόφασης  
23. Ε. Κουκουρδής αποχώρησε ο κ. Χ. Μουτσιόπουλος. 
24. Γ. Μανακούλης  
25. Π. Αγαθαγγελίδης  
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 18ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-1-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημοτικής Επιχείρησης " 
Τοπικής Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας " με τις αριθ. 45/1999 
και 46/1999 αποφάσεις  του ενέκρινε τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων 
έτους 1998 . 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 282 του Δ.Κ.Κ. το Δημοτικό 
Συμβούλιο εγκρίνει τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων της επιχείρησης. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο να εγκρίνει ή όχι τον 
ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων της παραπάνω επιχείρησης. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου την έκθεση πεπραγμένων 
και τον ισολογισμό έτους 1998 της παραπάνω δημοτικής επιχείρησης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Σκουμπόπουλος: Εδώ έγινε ο διαχειριστικός έλεγχος από τους ελεγκτές. 
 Στον διαχειριστικό έλεγχο των λογιστών αναφέρεται ότι παραμένουν ως έχουν 
οι υποδείξεις διαχειριστικού ελέγχου των ετών 1995-1997 , οι οποίες δεν 
τακτοποιήθηκαν το 1998. Τι αναφέρουν οι υποδείξεις; 
 Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΔΕΤΟΠΟΚΑ  εγκρίνει την έκθεση 
πεπραγμένων με τις παρατηρήσεις που αναφέρονται σ' αυτή. Ο κ. Ουρσουζίδης που 
είναι μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου της ΔΕΤΟΠΟΚΑ είχε εργασιακή σχέση το 
1998 με τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ; Αν είχε πως συμμετείχε; Γιατί συμμετέχει στη σημερινή 
συνεδρίαση; Αν δεν υπήρχε εργασιακή σχέση ανακαλώ όσα λεω. 
  Γιατί δεν αποχώρησε από εκείνη τη συνεδρίαση του Διοικητικού 
Συμβουλίου; Είναι ελέγχων και ελεγχόμενος. 
 Ουρσουζίδης: Εγώ δεν επικαλέστηκα ποτέ την ιδιότητά μου ως Δ.Σ. για να 
ψηφίζω κάτι στο οποίο συμμετείχα στο παρελθόν. 
 Αν υπάρχει κώλυμα , προκαλώ τον κ. Σκουμπόπουλο να το καταγγείλει. Αν 
τίθεται θέμα ακυρότητας της διαδικασίας εκείνης στο Διοικητικό Συμβούλιο να 
ακυρωθεί. Αν τίθεται θέμα ν' αποχωρήσω και από τη συζήτηση. 
 Σκουμπόπουλος:  Ο κ. Ουρσουζίδης δεν γνώριζε. Κε πρόεδρε εσάς έκανα 
κριτική. 
 Ταρατσίδης Δ. Λογιστής της επιχείρησης: Οι παρατηρήσεις των ελεγκτών, 
που έχουν σχέση με τον προηγούμενο διαχειριστικό έλεγχο, είναι καθαρά λογιστικές 
και είναι οι εξής; 

1. Με παλιές αποφάσεις του Διοικητικού  Συμβουλίου των ετών 91 και 92 
συμμετείχε η ΔΕΤΟΠΟΚΑ σε δύο κοινοπραξίες δημοτικών επιχειρήσεων. 
Α) Η κοινοπραξία ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ, μία κοινοπραξία δημοτικών επιχειρήσεων 
Κεντρικής Μακεδονίας. 
Β) Η ΠΕΤ Α.Ε. μία Α.Ε. στην Αθήνα η οποία δραστηριοποιείται στον χώρο της 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης, δίνει συμβουλές κλπ. 
  Είχε δώσει τότε η ΔΕΤΟΠΟΚΑ με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου 
500.000 δρχ. στην κάθε μία. Οι ελεγκτές είπαν: α) Ότι τα χρήματα αυτά είναι προς 
ζημία της επιχείρησης β) Ν' αποχωρήσουμε από αυτές τις 2 εταιρείες. Για τη μία 
έγινε. Για την άλλη το Διοικητικό Συμβούλιο έκρινε να μην αποχωρήσουμε ακόμα.  
 2. Η άλλη παρατήρηση αφορά ένα υπόλοιπο που είχε το ΔΗΠΕΘΕ Σερρών να 
λαμβάνει 600.000 δρχ. από τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ, το οποίο δεν το λαμβάνει γιατί ο Δήμος 
Σερρών χρωστάει 500.000 δρχ. στο δικό μας ΔΗΠΕΘΕ. 



 3. Το ποσό που εμφανίζεται ως απαίτηση της επιχείρησης από την οικολογική 
ομάδα Βέροιας, αφού συμψηφιστεί με την υποχρέωση της επιχείρησης προς τον κ. 
Νικολ. Ασλάνογλου (μέλος της οικολογικής ομάδας), να απαιτηθεί δικαστικά. 
 Για ένα διάστημα ο κ. Ν. Ασλάνογλου ήταν εργαζόμενος της ΔΕΤΟΠΟΚΑ 
και η οικολογική ομάδα πλήρωνε τις εργοδοτικές εισφορές. Απ΄ αυτή  την υπόθεση 
υπάρχει ανοιχτό ένα υπόλοιπο απαίτησης 504.000 δρχ. από την οικολογική ομάδα και 
μία υποχρέωση προς τον κ. Ν. Ασλάνογλου 192.000 δρχ. 
 Η παρατήρηση λεει να κλείσουν αυτές οι δύο υποθέσεις είτε δικαστικά, είτε 
με κάποιον άλλο τρόπο. 
 4. Ορισμένα τμήματα που επιβαρύνουν την επιχείρηση, χωρίς να έχουν 
αντίστοιχα έσοδα, να τα περιορίσουμε. 
 Στην τωρινή διαχειριστική έκθεση αναφέρει ότι έγινε πρόοδος προς αυτή την 
κατεύθυνση. 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
 Κουρουζίδης: Δεν ορίζουμε ελεγκτές κάποιους οι οποίοι θα ελέγξουν την 
πολιτική που εφαρμόζουν τα Διοικητικά Συμβούλια . Είναι λογιστές, πρέπει να δουν 
τα λογιστικά βιβλία και αν τα έσοδα - έξοδα  είναι εντάξει. Δεν μπορούν να πουν " 
κλείσε εκείνο το τμήμα γιατί δεν έχει έσοδα ". Αυτό είναι πολιτική, δεν είναι έλεγχος. 

Δικό μας θέμα είναι με ποιον θα συνεργαστούμε και το κόστος αυτό είναι 
θέμα πολιτικής. 

Απ΄ ότι φαίνεται οι παρατηρήσεις που έκαναν οι ελεγκτές είναι καθαρά θέμα 
πολιτικής. 

Καλώς έκανε το Διοικητικό Συμβούλιο και δεν συμφώνησε με τις προτάσεις 
που έκαναν οι ελεγκτές. 

 Ουρσουζίδης: Εγώ δεν θα συμμετάσχω στην λήψη της απόφασης. Θα ήθελα 
να πω επειδή ο κ. Σκουμπόπουλος ήταν Διευθυντής στο Δήμο και συνεργαζόμασταν 
άψογα, θα πρέπει να  γνωρίζει τα πάντα που αφορούν εμένα με τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ. 

Αν το γνώριζα δεν θα συμμετείχα. Δηλώνω κώλυμα και αποχωρώ από την 
αίθουσα. 

Σκουμπόπουλος: Έχει δίκιο ο κ. Κουρουζίδης. Το Δ.Σ. χαράζει την πολιτική 
κι αυτό είναι αρμόδιο για την πολιτική. 

Έτσι όπως είναι διατυπωμένο έπρεπε να διευκρινιστεί τι γίνεται. Η 
επιχορήγηση του Δήμου το 1998 ήταν 170 εκ. δρχ  ενώ στον προϋπ/σμό είχε 
αναγραφεί 130 εκ. Δεν ξέρω για ποιους σκοπούς αυξήθηκε. 

Για το Δημαρχείο διατέθηκαν 74 εκ., γιατί; Εκτελέστηκαν εργασίες από τη 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ για το Δημαρχείο με χρήματα που δόθηκαν από το Δήμο, ή με χρήματα 
που δόθηκαν από το Ν. 1262; 

Η ΔΕΤΟΠΟΚΑ προσφέρει έργο και πρέπει να εγκρίνουμε τον ισολογισμό, 
γιατί τυπικά ήταν εντάξει. Εισήλθε το θέμα στο Δ.Σ. με μεγάλη καθυστέρηση. 
Υπήρχε ο έλεγχος των λογιστών. Εμείς εδώ πρέπει να απαιτούμε τον διαχειριστικό 
έλεγχο. Όταν εγκρίνουμε έναν ισολογισμό μιας δημοτικής επιχείρησης μ' έναν τέτοιο 
μεγάλο προϋπ/σμό , πρέπει να κάνουμε κι έλεγχο. 

Πρόεδρος: Θέλω να διευκρινίσω ότι έχει σχέση με τα κωλύματα. Ο πρόεδρος 
ορθά υπηρετεί τον θεσμό, όταν προσπαθεί να προστατεύσει και να διαφυλάξει τη 
νομιμότητα των αποφάσεων του Δ.Σ. Στη διάταξη του κώδικα δεν αναφέρεται ότι ο 
πρόεδρος μπορεί να το κάνει αυτό. Όταν όμως έχει γνώση, οφείλει κατά τη γνώμη 
μου να το κάνει. 

Καλώ τα μέλη του Δ.Σ. να διαβάσουν το άρθρο 99 και να έχουν οι ίδιοι την 
ευθύνη σ' ότι αφορά το κώλυμα. 



Αν ο κ. Ουρσουζίδης είχε εργασιακή σχέση με τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ, έχει κώλυμα 
με τη λήψη αυτής της απόφασης. 

Εγκρίνει το σώμα τον ισολογισμό; 
Σύμβουλοι: Ναι.    

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 24-1-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.   
2.- Την έκθεση πεπραγμένων και τον ισολογισμό έτους 1998 της δημοτικής 
επιχείρησης «Τοπικής πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας» Δήμου 
Βέροιας. 
3.- Τις με αριθ. 45, 46/2000 αποφάσεις του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω 
δημοτικής επιχείρησης με τις οποίες εγκρίθηκαν η έκθεση πεπραγμένων και ο 
ισολογισμός της επιχείρησης έτους 1998. 
2.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 282 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα  
 
 Εγκρίνει την έκθεση πεπραγμένων και τον ισολογισμό έτους 1998 της 
Δημοτικής Επιχείρησης «Τοπικής πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης Δήμου 
Βέροιας» Δήμου Βέροιας ο οποίος εμφανίζει ζημιογόνο το τελικό αποτέλεσμα για τη 
χρήση 1998 κατά 1.679.575 δρχ., αθροιστικά δε μέχρι τώρα το αποτέλεσμα είναι 
ζημιογόνο κατά 33.616.922 δρχ.. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   89 / 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 I.  Kουρουζίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-2-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


